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Διήμερη εκίσκεφη του

η αύξηση της ψηφιακής υποδομής

Υ ΨΗΛΟ ποσοστό ψηφία 
κοποίησης παρουσιάζει η 

Τηλεπικοινωνιακή Περιφέρεια 
Αν.Μακεδονίας-Θράκης γεγο
νός που την κατατάσει στην 
δεύτερη θέση -μεταξύ των Πε
ριφερειών της χώρας και πα
ράλληλα αποτελεί ελκυστικό 
επενδυτικό κίνητρο για την 
περιοχή.

Τα πεπραγμένα και την 
υφιστάμενη κατάσταση γης 
Τηλεπ.Περιφέρειας ΑΜ-Θ πα
ρουσίασε ο Περ.Δ/ντης Δημή- 
τριος Σκουλικάρης το Σά66α- 
το στην αίθουσα του ΕΒΕ Ρο
δόπης στα πλαίσια της διή
μερης επίσκεψης στη Θρό:κη 
του προέδρου και Δ/νοντα

κτήρισε “πολύ Θετικά’’’ ία  
Γ) αποτελέσματα της ΓΙεριφέ-^ 

ρειας σημειώνοντας την αύ-,ν. 
θ' ξη°Π της ψηφιακής υποδομής;} I 

,στο:60% ενώ ο μέσος όρος·ί: 
ρτης χώρας ανέρχεταιί στο ^  

f 46% .
Με τον υψηλό αυτό 6αθ- } m  

■ μό ψηφιακοποίησης και τη δυ-

ν .  I 't’ ι li t·':· !

γ,νάτότητα να προσφέρθούν 
.“'όλες οι νέες υπήρέσίές)ίεττε-! 

σήμανε ο κ.Σκουλικάρης,"5/-

Από την παρουσίαση πεπραγμένων^ 
της Τηλεπ.Περιφέρειας Α Μ -Θ  , » / ’

Συμβούλου του ΟΤΕ Δημή- γανισμού Αθανάσιου Γρε6ε 
τριου Παπούλια και του Γε 
ν.Δ.ντη Λειτουργιών του Ορ

νουμε την αίσθηση στον επεν
δυτή ότι μπορεί άνετα να

··.· Ώινκχααστι/ν4ηοκΙ/Ατ'Ο κ.Σκουλικάρης χαρα
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Π αύξηση της ψηφιακής υποδομής

Συ\ύχεια αχύ την 1η σελίδα
επ ενδ ύ σ ει αγαστή ιη ν  
π ερ ιο χή  κ α ι να  χ ρ η 
σ ιμ ο π ο ιε ί τη νέα  τε
χ ν ο λ ο γ ία  κ α ι να  κ ά 
ν ε ι οπ οια δήπ οτε ε ρ 
γα σ ία  θ έ λ ε ι α π ό  ■ τη 
Θράκη κ α ι την  Α ν .-  
Μ α κ εδ ο νία ”.

Εξάλλου όοον αφο
ρά την ανάπτυξη της κ ι
νητής τηλεφωνίας από 
τον ΟΤΕ ο πρόεδρος του 
Οργανισμού Δ.Παπού- 
λιας δήλωοε ότι "αυτές 
τις ημέρες κ ά ν ε ι τη ν  
εμ π ορική  της ένα ρξη  
σ τη ν  Θ ε σ σ α λ ο ν ίκ η ” 
ακολουθούν Πάτρα και 
Αθήνα με πρόβλεψη ότι 
“μ έ χ ρ ι  τ έ λ ο υ ς  Ι α 
νο υ ά ρ ιο υ  θα έ χ ε ι κ α 
λ υ φ θ ε ί ο οδ ικ ός  άξο
να ς  Θ εα /ν ίκ η ς-Α θ η -  
νώ ν-Π α τρώ ν κ α ι ο ι  
ε κ α τ έ ρ ω θ ε ν  α υ τ ο ύ  
π ό λ ε ις ”.

Ο κ .Π α π ο ϋ λ ια ς  
α ν α φ ερ ό μ εν ο ς  σ τη ν  
ανταγωνιστικότητα των

εταιρία του Οργανισμού, 
η Cosmote, αν και όπως 
δήλωοε ο Π ερ/κος Δ / 
ν τη ς  Δ .Σ κ ο υ λ ικ ά ρ η ς  
"από τα σ το ιχεία  φ α ί
ν ε τ α ι  ό τ ι  η  
Π ε ρ ι φ έ ρ ε ι α  
έ χ ε ι τη δ υ ν α 
τ ό τ η τ α  = ν α ;  
αντέξει άμεσα ■ 
την επέκταση  
τη ς  κ ι ν η τ ή ς ;  
τη λεφ ω νία ς”.

Τ η ν π α 
ρουσίαση ί τω ν 
π ε π ρ α γ μ έ ν ω ν  
της Τηλεπικοι-

Ο πρόεδρος και 
Διευθύνων Σύμ
βουλος του ΟΤΕ 
Δπμήτριος Πα- 
πουλιας

κό Φυλάκιο Πόρου Φε- 
ρών για την αποπερά
τωση του οποίου ο 
Ο Τ Ε  χορήγησε το 
ποσό των 30.000.000

γωνιακής Περιφέρειας 
ΑΜ-Θ ακολούθησε η 
ο μ ιλ ία  το υ  π ρ ο έδρ ο υ  
το υ  Ο Τ Ε  στα υ π η ρ ε
σ ιακά  κ α ι σ υ ν δ ικ α λ ι
σ τικά  σ τελέχη  σχετικά 

με τις κατευθυντή
ριες γραμμές για τις 
εφαρμοζόμενες πο- 

Γ .· λιτικές και δραστη- 
ριότητες της Εται
ρίας και ειδικότερα 
για την Αν.Μακεδο- 
νία-θράκη. 
Ακολούθως πραγ
ματοποιήθηκε κοι-

δραχμών.
Ο Πρόεδρος του 

ΟΤΕ μαζί με το επιτε
λείο του, το Δήμαρχο 
Φερών και πλήθους 
παρευρισκομένων, πα- 
ρέστη στον Αγιασμό 
που έγινε στο Φυλάκιο 
Πόρου Φερών.

Μετά τους χ α ι
ρ ε τ ισ μ ο ύ ς  έ γ ι ν ε  
α ντα λλα γή  α να μ νη 
σ τικώ ν δώρων μετα
ξύ το υ  κ.Δ .Π απού- 
λ ια  κ α ι του  Δ ιο ικη
τή  τη ς 31 Μ /Κ  Τ α
ξ ια ρ χ ία ς  Φ ε ρ ώ ν , 
Ταξιάρχου κ .Π απα-

υπηρεσιών που θα προ
σφέρει η θυγατρική εται
ρία του ΟΤΕ, η οποία 
έχει αναλάβει την ανά
πτυξη της κινητής τηλε-

* Ο Περ/κος: Δ/ντης της _ .
ί/Τηλεττ.Πέριφέρειας AM- ^ ° κ α κ ι1· ' 
φ  Δπμήτριος Σκουλικά- "/ Ακολούθησε η πα- 
; ρπς κατά τηνπαροοσία- ράδοση του Φυλακίου 
- οπ τών πεπραγμένων στο Στρατό από τογ 
ft-στην αίθουσα του ΕΒΕ Πρόεδρο του Ο ΤΕ 

Ροδόπης ενώ στη συνέχεια έγι
νε μνημόσυνο για τη 

μνήμη του φονευθέ- 
ντος απο τους Τούρ
κους στρατιώτη Καρα- 

,γώγου Ζήση στο ομώ-

φωνιας, σημείωσε 5 τ ις
“προσ ιτές τ ιμ ές” και
την μεγάλη έμφαση στην 
ποιότητα, δηλαδή, "εί
ν α ι  
είπε

σ ίγ ο υ ρ ο ” όπω ς 
"ότι θα έ χ ο υ μ ε

νη σύσκεψη της ηγεσίας 
του ΟΤΕ με τα συνδι
καλιστικά στελέχη· της 
Περιφέρειας κα τά ; την 
οποία ο κ .Π άπούλιας ' . νυμο φυλάκιο.

'Ή* ε κ δ ή λ ω σ η  
ο λ ο κ λ η ρ ώ θ η κ ε  μ ε

ποθετήσεις των συνδικα
λιστικών στελεχών.

Ομως η παρουσία

>θι ·-ιϊΜθ.ν-ι?νηΐΛΊ»εδω σ ε-α π α ντή σ ε ις  σε 
προβληματισμούς και χο-

του κ .Π α π ο ύ λ ια  σ τη ’;
- .  - » Μ ·

δεξίτοση-που πα ρέ
θεσε ο  Στρατός προς  
τ ιμ ή ν  της η γ ε σ ία ς  
κ α ι του προσωπικού

υπηρεσίες π ο λ ύ  υ φ ή -  Θράκή είχε και ένά δεύ·; · τ ο υ  Ο Τ Ε  σ ιο  Φ υλά-
λ ή ς  ποιότητας”. τερο λόγο. Στα τιλαιοία κ ιο Κ ή π ω ν , (ος ελά -

ΙΙανχως για co χρο- της επιοκεψης του πα- χ ισ το  δείγμα ευαρε-•wonvoort vwi jw vOouxc* ..... ......Ύ - · Λ ~
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σεων έχει η θυγατρική Στρατού,-στο Στρατιωτι- ση του Φυλακίου.:-·


